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ZAPISNIK 

SA 26. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE ŠOLTA  

održane dana 29.03.2023. godine u Općinskoj vijećnici, Grohote 

 

 

Sjednica je započeta u 08:15   sati. 

 

Nazočni vijećnici: Luka Burica, Anton Purtić, Ante Blašković, Tomislav Sinovčić,  Teo Tomić, 

Tihomir Glavurtić, Zvjezdana Jelinčić, Antonio Burica i Ćiril Kalebić  

 

 

Sjednici još nazočuju:  

Nikola Cecić-Karuzić – Općinski načelnik 

Nataša Nazor Jovović - Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 

Tihana Glavurtić- direktorica društva Komunalno Basilija d.o.o. 

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

 

- sjednica se tonski snima 

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 25. sjednice Općinskog vijeća 

3. Vijećnička pitanja 

4. Izvještaj o radu Općinskog načelnika za razdoblje srpanj-prosinac 2022.g.  

5. Plan operativne provedbe Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od požara od 

interesa za Republiku Hrvatsku u 2023. godini na području Općine Šolta 

6. Preventivno-operativni plan zaštite od šumskih i drugih požara na otvorenom prostoru   

Općine Šolta za 2023.g. 

7. Plan aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara u Općini Šolta za 2023.  

8. Provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Općine Šolta za 2023.g. 

9. Odluka o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području Općine 

Šolta 

10. Odluka o visini naknade za prijenos prava vlasništva na nekretninama u k.o. Grohote,  

odricanju od potraživanja od komunalnog doprinosa i bespovratnom financiranju troškova 

priključenja na komunalnu infrastrukturu za izgradnju stambenih zgrada POS-a 

11. Izvješće o radu KICOŠ-a za 2022. godinu 

12. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o radu Kulturno-informativnog centra 

otoka Šolte 

13. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o sistematizaciji i pregledu koeficijenata 

složenosti poslova ustanove Kulturno-informativni centar otoka Šolte 

14. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

Kulturno-informativnog centra otoka Šolte 

15. Odluka o imenovanju članova Natječajnog povjerenstva za provođenje javnog natječaja za 

imenovanje ravnatelja/ice Kulturno-informativnog centra otoka Šolte 

 

16. Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za sklapanje ugovora o uređenju 

imovinsko-pravnih odnosa, obilaznica Stomorske 

17. Razno 
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Ad 1.) Usvajanje dnevnog reda 

 

Zvjezdana Jelinčić pita zašto nije stavljena točka  Izrada Urbanističkog plana uređenja komunalno 

servisne zone sa reciklažnim dvorištem ( Borovik). 

Pročelnica pojašnjava da nije zaprimljen prijedlog vijećnika, odnosno dopunjeni i sređeni dokument 

Katja je dostavila vijećnici Zvjezdani Jelinčić, ali on nije potpisan od vijećnika i predan na protokol. 

 

Pročelnica predlaže da se doda točka 8 A -Godišnje izvješće o primjeni agrotehničkih mjera u 2022. 

godini, budući se očito preskočilo u slanju materijala. 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje Dnevni red sa dodanom točkom 8 a. 

Dopunjeni Dnevni red 26. sjednice usvojen je JEDNOGLASNO te glasi: 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 25. sjednice Općinskog vijeća 

3. Vijećnička pitanja 

4. Izvještaj o radu Općinskog načelnika za razdoblje srpanj-prosinac 2022.g.  

5. Plan operativne provedbe Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od požara od 

 interesa za Republiku Hrvatsku u 2023. godini na području Općine Šolta 

6. Preventivno-operativni plan zaštite od šumskih i drugih požara na otvorenom prostoru   

 Općine Šolta za 2023.g. 

7. Plan aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara u Općini Šolta za 2023.  

8. Provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Općine Šolta za 2023.g. 

8. A      Godišnje izvješće o primjeni agrotehničkih mjera u 2022. godini 

9. Odluka o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području  

 Općine Šolta 

10. Odluka o visini naknade za prijenos prava vlasništva na nekretninama u k.o. Grohote,  

 odricanju od potraživanja od komunalnog doprinosa i bespovratnom financiranju troškova 

 priključenja na komunalnu infrastrukturu za izgradnju stambenih zgrada POS-a 

11. Izvješće o radu KICOŠ-a za 2022. godinu 

12. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o radu Kulturno-informativnog centra 

 otoka Šolte 

13. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o sistematizaciji i pregledu koeficijenata 

 složenosti poslova ustanove Kulturno-informativni centar otoka Šolte 

14. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

 Kulturno-informativnog centra otoka Šolte 

15. Odluka o imenovanju članova Natječajnog povjerenstva za provođenje javnog natječaja za 

 imenovanje ravnatelja/ice Kulturno-informativnog centra otoka Šolte 

16. Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za sklapanje ugovora o uređenju 

 imovinsko-pravnih odnosa, obilaznica Stomorske 

17. Razno 

 

 

Ad 2.) Usvajanje zapisnika sa 25. sjednice Općinskog vijeća 

 

Ante Blašković moli da se ispravi u točki pod Razno, ono što je govorio da je Država osigurala 390 

milijuna kuna za sređivanje katastarskih i zemljišnih knjiga, radi se o iznosu u eurima ne kunama. 
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Tihomir Glavurtić također želi da u njegovom izlaganju o tome što su mu rekli u Uredu za prostorno 

uređenje, stoji konkretno ime osobe koju je naveo, jer ono što je rekao nije krivo prenio ili protumačio 

nego mu je to rekla referentica Katja Marušić.  

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje usvajanje zapisnika sa predloženim ispravcima. 

Zapisnik sa 25. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta usvojen je JEDNOGLASNO. 

 

Ad 3.) Vijećnička pitanja 

Ante Blašković pita što je sa pločom koja je trebala biti postavljena na vodu Studenac u Grohotama, 

zašto se čeka sa postavljanjem i čije je to zaduženje. 

Pročelnica izvješćuje da se ona obratila konzervatorima u Splitu, konkretno Hrvoju Vuletiću, poslala 

je dopis- zamolbu, i sliku ploče, ali nitko po ovome nije izašao na teren, odgovorio  ili dao svoje 

mišljenje. Najbolje da je Općina postavi bez konzervatora. 

Antu Blaškovića zanima da li se barem očistila i uredila ploča. 

Pročelnica odgovara da o tome ne zna. 

Luka Burica pita što se može učiniti po pitanju uništavanja asfalta sa velikim kamionima, u Nečujmu 

od plaže prema Piškeri ima više gradilišta, „okuka kod Brkića“ asfalt je potpuno uništen, i predstavlja 

opasnost da se sve ne odroni u more, ako se ovako nastavi za mjesec dana se tu neće uopće moći 

prolaziti, izvođači koji to rade nitko iza sebe ne popravlja niti krpi, a rupe su sve veće. 

Načelnik pojašnjava da će uskoro biti završena dva veća projekta na tom području i oni koji to koriste 

popraviti će i vratiti cestu u prvobitno stanje, u protivnom će biti kažnjeni, odnosno JUO će pokrenuti 

postupak protiv njih. Inače se dosta bespravno radi, bez tabele izvođača, prostor se devastira, a 

Inspekcija dolazi samo ako je netko prijavio Općinu ili Načelnika, a sve što Općina prijavi Inspekciji 

oni ne poduzimaju ništa. 

Zvjezdana Jelinčić pita što je sa Livkom koja je bila strateški projekt. 

Načelnik izvješćuje da je saznao da je 90 hektara zemljišta u županijskom prostornom planu  

predviđeno za golf terene i to bez znanja Općine Šolta, ali, naglašava, dok je on Načelnik to neće 

proći. 

Tihomir Glavurtić iznosi problem ponovnog bacanja građevinskog otpada na već sanirano zemljište 

deponija Uglje, zašto se i dalje tamo baca otpad, i zašto se uz pojedine ceste ne postave znakovi 

ograničenja za kamione do 5 tona. 

Načelnik pojašnjava da je za postavljanje znakova potrebno imati prometno rješenje odobreno od 

mjerodavnih institucija, za svaki znak, kao i projekt, a trebalo bi stotine znakova postaviti ali ih se ne 

može postavljati tek tako.  Što se tiče deponija, i nedavno je na sjednici traženo da se taj deponij stavi 

pod kontrolu Komunalnog, ali Vijeće je odbilo zbog navoda da Općina nije jedini vlasnik, uvijek je 5 

ruku protiv ono što on predloži. 

Predsjedatelj moli Načelnika da se koncentrira na odgovor na postavljeno pitanje. 

Načelnik nadopunjuje da stoji iza svojih riječi koje su uvijek argumentirane, i „kao postoji dobra 

suradnja između njega i vijeća i njega i mjesnih odbora“, a onda ga predsjednik MO prijavi DORHu i 

USKOKu. Ali u svom izvješću će malo više o tome. 

Ante Blašković napominje da će se uređena cesta u Gornjem Selu, do svetišta pa prema Krušici, 

također sasvim uništiti zbog prolaska kamiona i miksera, treba postaviti znak.  
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Načelnik izvješćuje da će se prekontrolirati koje sve znakove imaju i koje treba još naručiti, a u 

Gornjem selu na toj cesti prema svetištu postaviti će se znak čim završe postojeći radovi na nogostupu. 

 

Ad 4.) Izvještaj o radu Općinskog načelnika za razdoblje srpanj-prosinac 2022.g.  

Načelnik iznosi da je imao dvojbu da li dati kratko pisano izvješće ili ih iscrpno usmeno izvijestiti kao 

i dosada. I to zbog toga što Vijeće zateže sve odluke, zbog toga se ne mogu iznalaziti sredstva, zatim 

se onemogućava rad Komunalnog, i još puno toga. Vijeće se postavilo kao naredbodavno tijelo, a ne 

da donosi odluke. Prekida ga se i ograničava u govoru. 

Predsjedatelj ponovno moli Načelnika da se koncentrira na Izvještaj, može govoriti koliko hoće ali o 

Izvješću. 

Načelnik izvještava da je nekoliko puta u ovom razdoblju bio u Zagrebu po ministarstvima, zatim o 

obvezama kao člana skupština  u FLAGu, LAGu, Prometu, Vodovodu… Naglašava da su dovučeni 

milioni kuna za Šoltu, za projekte, najnovije je odobreno 2 miliona kuna samo za dokumentaciju za 

uređenje javnih voda, zatim Starački dom gdje su svi uključeni odradili ogroman posao i uložili puno 

truda da se prijavi projekt na natječaj za EU sredstva. Dobiveno je 2,5 miliona kuna za dogradnju 

dječjeg vrtića, osigurana sredstva za novu cestu uz more u  Stomorskoj, milion kuna za Gornje Selo za 

nogostup, zamjenu struje, vode... Zatim naglašava  rad sa TZ, Komunalnim, Županijom, 

ministarstvima, Fondom zaštite okoliša… Zatim su osigurana sredstva za uređenje plaže Vela Garma, 

radi se na nekoliko prostornih planova, ali pita se čemu to kada planovi za Borovik i kompostanu ne 

dolaze na Vijeće, onemogućava se rad, ne može se dovršiti reciklažno dvorište, ne mogu se povlačiti 

novci iz EU fondova. Stotine idejnih planova još postoji. To je sve što će reći za danas, a i dalje će 

raditi za dobrobit otoka, ne samo što mu je to obveza nego je on uvijek za to da se radi i gradi. 

 

Ad 5.) - Ad8a) 

Predsjedatelj predlaže da se izvijesti i raspravi o odlukama od točke 5 do 8 A u paketu, budući 

se sve odnose na protupožarnu zaštitu, ali glasat će se odvojeno. 

Načelnik, kao predlagatelj navedenih točaka, upućuje da je Pročelnica izvjestitelj za ovaj paket 

planova. 

Pročelnica izvješćuje da se ovi planovi donose prema Programu Vlade. Predložene planove pregledao 

je i predložio za donošenje Stožer CZ Općine Šolta, dao je pozitivno mišljenje.. Svake godine 

početkom 5. mjeseca vrši se inspekcijski nadzor, dolaze inspektor zaštite od požara, inspektor zaštite 

okoliša i sanitarni inspektor, i do sada nikada nije bilo problema. 

Luka Burica traži kratko obrazloženje uz točku 8A. 

Pročelnica obrazlaže da se te agrotehničke mjere odnose na održavanje poljoprivrednih zemljišta. 

Zahtjeva se od vlasnika da uređuju zemljišta, živice, međe, puteve u cilju zaštite od požara, što na 

Šolti baš i nije slučaj.  

Predsjedatelj pita tko to provodi i kakve su kazne za nepoštivanje. 

Pročelnica odgovara da to provode poljoprivredni inspektori i komunalni redari. Država je svoje 

poljoprivredno zemljište prebacila na brigu općini, zahtjeva od općine da uređuje ta zemljišta kojih 

ima po prilično. 
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Načelnik dopunjuje da je Država izabrala parcele, npr.pašnjake, i općinske i privatne, i s 

obrazloženjem da su te parcele obrasle raslinjem stavit će ih u šumsko zemljište. Općina se usprotivila 

ali oni su to ipak učinili za neka zemljišta, nisu sve prihvatili. 

Tihomir Glavurtić traži da mjesta imaju nešto od opreme u slučaju požara, na primjer cipele, jer mu 

nije jasno zašto su određena mjesta za okupljanje u slučaju požara ako ljudi ne smiju sudjelovati u 

gašenju požara.  

Ante Blašković također smatra da bi trebala postojati osnovna oprema barem za 10tak ljudi. 

Antonio Burica, ujedno i član DVD-a Šolta, potvrđuje da nitko tko nije obučeni vatrogasac ne smije 

pristupiti požaru, i bez kompletne opreme koja je jako skupa, zakon je takav, sve je postroženo nakon 

požara na Kornatima. 

Predsjedatelj pita koja je uloga Civilne zaštite u toku i nakon požara. 

Pročelnica odgovara da je uloga Civilne zaštite logistika, opskrba hranom i slično, a nakon požara  

sanacija terena, ali pod uvjetom da ih se mobilizira. 

Tihomir Glavurtić smatra da je oprema potrebna i u drugim slučajevima, na primjer kad se tražio 

čovjek, za potragu po obraslom i neprohodnom terenu.  

Predsjedatelj smatra da je to sad već stvar organizacije Civilne zaštite i o toj temi bi odredio posebnu 

točku na jednoj od skorih sjednica. 

Pročelnica samo želi dodati da potraga za ljudima nije stvar Civilne zaštite. 

Ante Blašković iznosi mišljenje da firme koje posjeduju kamione i bagere i koje su unesene u Plan 

nisu adekvatne jer njihovi ljudi odlaze sa otoka u popodnevnim satima, a nisu stavljene domaće firme. 

Pročelnica pojašnjava da bi trebalo revidirati te firme, ove firme su u Planu od prije 3-4 godine, a 

navedene su i u Procjeni što znači da bi i Procjenu trebalo mijenjati. 

Predsjedatelj želi napomenuti, kako se ne bi mislilo da se ne drži Poslovnika,  dozvoljava više pitanja 

po vijećniku jer se istodobno raspravlja o 4 točke. 

Ante Blašković iznosi kako je čuo da je zapovjednik vatrogasne postrojbe DVD-a Šolta dao ostavku, 

smatra da je to važna informacija o kojoj bi i vijećnici trebali biti obaviješteni, DVD je proračunski 

korisnik te bi trebali znati što se sa njim događa, a uz to je zapovjednik član Kriznog stožera pa želi 

znati kako to sad ide i tko su uopće članovi Stožera, o tome se već raspravljalo da to ne mogu biti ljudi 

koji ne žive na Šolti. 

Načenik pojašnjava da je ustrojstvo DVD-a na svom mjestu, trenutno je zamjenik zapovjednika 

preuzeo dužnost, ništa se ozbiljno nije desilo. Navodi da će se danas održati sastanak Upravnog 

odbora DVD-a i izvijestit će ih sastanka, ali misli da nema i neće ni biti nikakvih problema. Stožer CZ 

sastavlja Načelnik i to prema prilikama, za potrebe COVIDa bio je potreban takav sastav. Svugdje je 

onaj koji je na čelu Komunalnog poduzeća i član Stožera obzirom na ljudske resurse koje imaju. 

Predsjedatelj poziva na glasovanje po točkama: 
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 Ad 5.) Plan operativne provedbe Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od 

požara od interesa za Republiku Hrvatsku u 2023. godini na području Općine Šolta 

JEDNOGLASNO se donosi 

Plan operativne provedbe Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od požara  

od interesa za Republiku Hrvatsku u 2023. godini na području Općine Šolta 

 

Ad 6.) Preventivno-operativni plan zaštite od šumskih i drugih požara na otvorenom prostoru  

 Općine Šolta za 2023.g. 

JEDNOGLASNO se donosi 

Preventivno-operativni plan zaštite od šumskih i drugih požara  

na otvorenom prostoru Općine Šolta za 2023.g. 

 

Ad 7.) Plan aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara u Općini Šolta za 2023.  

JEDNOGLASNO se donosi 

Plan aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara u Općini Šolta za 2023. 

 

Ad 8.) Provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Općine Šolta za 2023.g. 

JEDNOGLASNO se donosi 

Provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Općine Šolta za 2023.g. 

 

Ad 8. A)       Godišnje izvješće o primjeni agrotehničkih mjera u 2022. godini 

Sa 8 glasova ZA i 1 PROTIV donosi se  

Godišnje izvješće o primjeni agrotehničkih mjera u 2022. Godini 

Ante Blašković na kraju postavlja pitanje kakav zaključak će donijeti Općina na osnovu naredbe 

Države da se moraju održavati poljoprivredna imanja ili će biti stavljena pod šumsko. Smatra da neće 

nitko čistiti zemljišta koja su zapuštena i do kojih se ne može doći. 

Predsjedatelj napominje da će ne donošenje ove Odluke prouzročiti kaznu Načelniku, tako da se tu 

nema što raspravljati.  

 

Ad 9.) Odluka o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području  

 Općine Šolta 

Načelnik daje kratak uvod. Zbrinjavanje otpada je problem u svim zemljama. U bitnom navodi da se 

volumena smeća na deponiju smanjio za 50%, a nakaradno je što je Država propisala samo dvije 
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kategorije za odvoz smeća kunćanstvo i nekućanstvo, pa tako i ova odluka. Komunalno plaća za 

zbrinjavanje plastike, stakla itd., na tome ne zarađuje, nažalost.  

Tihana Glavurtić, direktorica Komunalnog Basilija, izvještava o novom Zakonu o gospodarenju 

otpadom, o potrebi usklađenja odluke. Navodi da se do sada nisu uspjeli uskladiti sa Zakonom jer 

Vijeće nije donijelo odluku. Pri pregledu dokumentacije Inspektorat  je uočio da se nisu uskladili sa 

Zakonom i naložio je da se što hitnije usklade ili slijede kazne. Odluka je bila na javnom savjetovanju. 

Po staroj uredbi mogli su sami formirati kategorije obveznika, a sada po novom Zakonu mogu 

postojati samo 2 kategorije, kućanstvo i nekućanstvo. Svi poslovni objekti su jednaki, i hotel, i 

nekakav ured, ili primjerice ljekarna svi su u istoj kategoriji. Jedna „marina“ i mali kafić pr.12 m2 sa 

štekatom plaćat će istu cijenu. Na peticije koje su se provodile nitko nije reagirao. Mnogi se nisu 

uskladili jer nisu bili pritisnuti, ali sada Komunalno nakon inspekcijskog pregleda mora. Nadalje 

objašnjava da se više ne može dijeliti objekte na sezonske ili nesezonske, bez obzira da li rade ili se 

radi o iznajmljivanju npr. na samo 2 mjeseca. Iznajmljivači su dali svoje primjedbe, međutim 

naglašava da od 400 prijavljenih iznajmljivača 20% njih nije imalo niti 1 pražnjenje spremnika u 

godini.  

Ćiril Kalebić pita kolike su kazne ukoliko se danas ne donese Odluka, ukoliko ostane sve po starom. 

Tihana Glavurtić ne zna kolike su i kakve kazne. 

Ante Blašković smatra da se to što je rečeno već prije za primjer, trebalo poslati vijećnicima da se sa 

tim upoznaju. 

Anton Purtić pita zašto piše da JLS donosi odluku o kategorijama otpada. 

Tihana Glavurtić odgovara da JLS donosi ali kategorije koje su već zadane Zakonom. 

Tihomir Glavurtić smatra da nije istina da se ne može utjecati na ove kategorije i cijene, nije to baš 

tako, gledao je kako je i u drugim JLS. Trebalo je najprije dobiti izvješće Komunalnog i to malo 

proučiti. 

Zvjezdana Jelinčić pita šta je sa varijabilnim dijelom, odnosno cijenom po pražnjenju spremnika. 

Tihana Glavurtić kaže da će taj dio ovisiti o odluci Vijeća, ima nekoliko varijanti kako odrediti 

cijenu pražnjenja. Ali da bi sustav funkcionirao treba uspostaviti komunalno redarstvo i video nadzor. 

Po tome formirati varijabilni dio koji može biti i 20 kuna. 

Luka Burica obzirom na sve nove informacije predlaže da se ova Odluka odgodi za drugu sjednicu do 

koje će možda svi skupa biti malo pametniji.  

Ante Blašković pita kako je moguće da netko ne plaća. što se poduzima. 

Tihana Glavurtić izvješćuje da se redovito šalju ovrhe i pokreću sudske parnice. Onaj koji ima dug 

ne množe dobiti nikaku uslugu od Komunalnog. 

Anton Purtić pita da li će Vijeće dobiti Izvješće za 2022.g. 

Tihana Glavurtić navodi da je Izvješće predala Općini i to puno prije roka. A sada bi napravila 

Izvješće o svemu što se danas govorilo, jedan presjek, sa svim statističkim podacima..  

 

Predsjedatelj traži da se dostavi Izvješće i sve što spada po Zakonu. 

Tihana Glavurtić navodi da nema tog Zakona po kojem mora dostaviti ovakvo izvješće ali poslati će.  
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Načelnik smatra da se u 15 dana neće ništa dogoditi, da se odgodi donošenje odluke, ali treba još bolje 

razmisliti o ovim cijenama. Navodi da je za ponos kada ljudi primjećuju, furešti kad dođu na otok, da 

je čist. Smatra da bi se isplatilo zaposliti komunalnog redara samo za kontrolu otpada, predlaže da se 

napravi provediva Odluka. 

Predsjedatelj konstatira da ako glasa za ovakav prijedlog Odluke, građanima će se staviti teret puno 

veći nego u drugim JLS i to zbog nerada komunalnog redarstva, kako je navela sama direktorica. 

Naglašava da Načelnik poziva na dogovor i suradnju, ali postoji Zaključak sa 14. sjednice, po kojem 

NO Basilije nije zakonski izabran, niti je oglašeno u lokalnom glasilu. Načelnik se poziva na Zakon, a 

sam nije ispoštovao da u roku od 8 dana od 14. sjednice napravi ono što je naloženo. Ujedno smatra da 

da je Zaključak Vijeća bio nezakonit Načelnik bi već to prijavio nadležnoj instituciji. Dok se ovo ne 

riješi on neće glasati za ove odluke, nema razloga podržavati nezakonitost. 

Predsjedatelj u 10:10 sati daje pauzu od 15 minuta. 

Sjednica se nastavlja u 10:27 sati. 

Predsjedatelj iznosi da Zakon nalaže Komunalnom da predaju Izvješće za proteklu godinu i to do 

31.03., što do sada nisu izvršili. 

Predsjedatelj predlaže nastavak rasprave ukoliko ima zainteresiranih vijećnika. 

 

Ćiril Kalebić se obraća Predsjedatelju sa primjedbom da ih je zbog Nadzornog odbora Basilije odveo 

u sasvim drugom smjeru od točke dnevnog reda o kojoj raspravljaju, i da na ovaj način sugerira kako 

glasati. 

Predsjedatelj pojašnjava da mu nije bila namjera išta sugerirati i možda je trebao to reći u drugom 

momentu, tehnički je to nespretno napravio, ali njegov zadatak je da kao predsjednik Vijeća upozori 

na nezakonitosti, konkretno u firmi o kojoj se danas govori, o nezakonitosti postojanja Nadzornog 

odbora Basilije. 

Ćiril Kalebić pita Predsjedatelja ako nešto nije zakonito zašto je stavio uopće na dnevni red, a 

primjerice točku koju je tražila Zvjezdana Jelinčić nije stavio. 

Predsjedatelj pojašnjava da je ova Odluka o kojoj se raspravlja u skladu sa Zakonom, ali firma nije. 

Zvjezdana Jelinčić navodi da znači da će se i dalje na sjednicama govoriti sa njegove točke gledišta, 

sve dok Načelnik ne postupi u svezi NO, što znači da se neće donijeti ni Odluka. 

Predsjedatelj navodi da je njegovo gledište samo 1 od 9 vijećnika i nikome ne sugerira da prihvati 

njegovo mišljenje. 

Načelnik smatra da je diskusija išla u krivom smjeru, Odluka je u skladu sa Zakonom, kao i 

Komunalno poduzeće jer ne bi bilo registrirano na Trgovačkom sudu da nije u skladu sa Zakonom. 

Također napominje da je predsjednik Vijeća ionako prijavio svim institucijama, pa nije trebao on.  

 

Predsjedatelj iznosi da je istina da je prošlo sve instance, istina i da nije protuzakonito ali nije u 

skladu sa Statutom Općine Šolta koji predstavlja Zakon za sve nas, i dužni smo poštivati odluke 

Općine Šolta. 
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Načelnik naglašava da uđe u zapisnik: 

Obavezuje se Općinski načelnik Nikola Cecić-Karuzić da će, mimo Općinskog vijeća, uskladiti akte sa 

Zakonom. 

Predsjedatelj pita Načelnika da se ova Odluka povlači ili ide na glasovanje. 

Načelnik se izjašnjava da povlači ovu točku sa današnjeg dnevnog reda, prihvaća prijedlog Luke 

Burice, izvijestit će kada će je ponovno staviti na Vijeće ali svakako u roku 30 dana. 

Predsjedatelj donosi  

Zaključak 

Na prijedlog vijećnika Luke Burice Načelnik povlači točku sa dnevnog reda sjednice 

Tihana Glavurtić napušta sjednicu 10:50 sati. 

 

Ad 10.) Odluka o visini naknade za prijenos prava vlasništva na nekretninama u k.o. Grohote, odricanju 

 od potraživanja od komunalnog doprinosa i bespovratnom financiranju troškova priključenja na 

 komunalnu infrastrukturu za izgradnju stambenih zgrada POS-a 

 

Načelnik izvješćuje da je zbog prevelike cijene poništen natječaj, te da je izvršena procjena zemljišta. 

Nakon donošenja ove Odluke napravit će se novi javni poziv.  

Pročelnica dodaje da se po prvom pozivu javio samo 1 izvođač, a teret Općine bio bi 1 milijun eura 

plus PDV, stoga je poništen. 

Tihomir Glavurtić iznosi svoje mišljenje, a to je da ni jedan građevinar neće raditi ispod 1.500 

EUR/m2. Zanima ga tko se javio za kupnju stana.  

Pročelnica obrazlaže da je u početku bilo 12 zainteresiranih, većina je  do danas odustala. 

Ante Blašković je mišljenja da je 1500 EUR za m2 prevelika cijena i da to neće proći. Zanima ga što 

je sa zemljištem ako ga pripišemo na APN, a odustane se od gradnje, da li to znači da je Općina 

izgubila zemljište. 

Pročelnica napominje da se to mora uglaviti u anex ugovora. 

Načelnik smatra da treba ići u realizaciju do kraja i da Općina kupi stanove koji se ne prodaju jer ima 

načina da ih iskoristi i unovči. 

Ćiril Kalebić smatra da u taj projekt treba ući, tu se nema što izgubiti, a cijena od 1500 do 1800 EURa 

po m2 je realna, i uz to je tu i zemlja i infrastruktura, to je po njemu uredu. 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o Odluci. 

JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka o visini naknade za prijenos prava vlasništva na nekretninama u k.o. Grohote,  

odricanju od potraživanja od komunalnog doprinosa i bespovratnom financiranju troškova 

priključenja na komunalnu infrastrukturu za izgradnju stambenih zgrada POS-a 
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Ad 11.)  Izvješće o radu KICOŠ-a za 2022. godinu 

U 11:00 sati na sjednicu stiže Marina Garbin, vd ravnateljica KICOŠ-a. 

Marina Garbin daje kratko obrazloženje po Izvješću koje su vijećnici dobili, napominje da je Izvješće 

za 2022.g. kao i prijedloge Pravilnika dostavila Općini još prije 1 mjesec. 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o podnesenom Izvješću. 

JEDNOGLASNO se usvaja 

Izvješće o radu Kulturno-informativnog centra otoka Šolte za 2022. godinu 

Ad 12.)  Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o radu Kulturno-informativnog centra 

  otoka Šolte 

JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na  

Pravilnik o radu Kulturno-informativnog centra otoka Šolte 

 

Ad 13.) Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o sistematizaciji i pregledu koeficijenata 

složenosti poslova ustanove Kulturno-informativni centar otoka Šolte 

JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o sistematizaciji i pregledu koeficijenata 

 složenosti poslova ustanove Kulturno-informativni centar otoka Šolte 

 

Ad 14.)  Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

  Kulturno-informativnog centra otoka Šolte 

JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

 Kulturno-informativnog centra otoka Šolte 

 

Ad 15.)  Odluka o imenovanju članova Natječajnog povjerenstva za provođenje javnog natječaja za 

 imenovanje ravnatelja/ice Kulturno-informativnog centra otoka Šolte 

Marina Garbin izvješćuje da je godinu dana bila v.d. ravnateljica i ta godina je istekla sa danom 

20.03.23. te je potrebno objaviti natječaj, a za proceduru potrebna su 3 člana u Natječajnom 

povjerenstvu, 2 vijećnika i 1 nezavisni član- preporučuje iz lokalne zajednice. 

Ante Blašković predlaže Tihomira Glavurtića, Zvjezdanu Jelinčić i Željku Alajbeg. 

Predsjedatelj naglašava da mora postojati suglasnost predloženih, pa pita predložene vijećnike. 

Vijećnici prihvaćaju. Predsjedatelj konstatira da treba pitati i 3.člana, a da drugih prijedloga nema. 
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Tomislav Sinovčić predlaže za 3. člana Dinka Sulu. 

Vijećnici podržavaju prijedlog, a Tihomir Glavurtić će obaviti telefonski razgovor sa predloženim. 

Predsjedatelj predlaže da se prijeđe na točku 16.dnevnog reda pa će se vratiti na 15.kada vijećnik 

Tihomir obavi razgovor i dobije potvrdu Dinka Sule. 

Ad 16.)  Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za sklapanje ugovora o uređenju imovinsko-

 pravnih odnosa, obilaznica Stomorske 

Pročelnica izvješćuje o postupku kojim bi trebalo 2 čestice zemlje u vlasništvu Općine Šolta prenijeti 

na Hrvatske ceste, a zbog realizacije ceste, obilaznice Stomorske. 

Predsjedatelj stavlja Odluku na glasovanje. 

JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku  

za sklapanje ugovora o uređenju imovinsko-pravnih odnosa 

Predsjedatelj prelazi ponovno na točku  

Ad 15.)  Odluka o imenovanju članova Natječajnog povjerenstva za provođenje javnog natječaja za 

 imenovanje ravnatelja/ice Kulturno-informativnog centra otoka Šolte 

Tihomir Glavurtić izvješćuje da je obavio razgovor sa Dinkom Sule i da isti prihvaća biti član 

Povjerenstva. 

Predsjedatelj predlaže da Dinko Sule bude predsjednik Natječajnog povjerenstva. 

Stavlja predloženo na glasovanje. 

JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka o imenovanju članova Natječajnog povjerenstva za provođenje javnog natječaja za 

 imenovanje ravnatelja/ice Kulturno-informativnog centra otoka Šolte 

U Natječajno povjerenstvo za provođenje javnog natječaja za imenovanje ravnatelja/ice 

Kulturno-informativnog centra otoka Šolte (KICOŠ) imenuju se: 

1. Dinko Sule, predsjednik 

2. Zvjezdana Jelinčić, članica 

3. Tihomir Glavurtić, član 

 

Ad 17.) Razno 

Pročelnica predlaže da se riješe potrebne izmjene u odluci o autobusnim iskaznicama. Promet d.o.o. je 

dao neke primjedbe, više tehničke prirode. Treba naznačiti da se iskaznice ishoduju kod Promet d.o.o. 

u Splitu. Potrebno je brisati članak 3. Predlaže postojeću Odluku staviti van snage i donijeti novu.  

Zvjezdana Jelinčić smatra da treba naznačiti do kada će važiti stare iskaznice.  

Također se predlaže da umirovljenici sa mirovinom preko 800 EUR mjesečno nemaju pravo na 

povlaštenu godišnju kartu. 

Ćiril Kalebić smatra da treba čim prije napraviti analizu vansezonskih linija i reducirati iste. 

Načelnik predlaže da se napravi tim koji će na tome poraditi. 
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Predsjedatelj smatra da treba prikupiti podatke kroz godinu pa na temelju toga napraviti analizu do 

kraja godine. 

JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka 

o cijenama subvencioniranih godišnjih iskaznica 

za autobusni prijevoz na području Općine Šolta 

 

 

Članak 1. 

Pravo na kupnju godišnje iskaznice za autobusni prijevoz sa neograničenim brojem vožnji na području 

Općine Šolta, i po povlaštenoj cijeni, ostvaruju:  

 

I.  Umirovljenici do 65 godina života sa prebivalištem na Šolti         

 - umirovljenici sa visinom mirovine do 500,00  EUR   -   20,00  EUR godišnje 

 - umirovljenici sa mirovinom preko 500,01  EUR     - 50,00  EUR godišnje 

 - umirovljenici sa mirovinom preko 800,01 EUR – ne ostvaruju pravo na subvencioniranu 

godišnju iskaznicu 

II.   Osobe sa navršenih 65 godina života sa prebivalištem na Šolti 

 - umirovljenici sa visinom mirovine do 500,00  EUR   -   20,00  EUR godišnje 

 - umirovljenici sa mirovinom preko 500,01  EUR     -       50,00  EUR godišnje 

 - osobe bez ikakvih primanja  -    20,00  EUR godišnje 

 - umirovljenici sa mirovinom preko 800,01 EUR – ne ostvaruju pravo na subvencioniranu 

godišnju iskaznicu 

III. Učenici i studenti sa prebivalištem na Šolti  

ostvaruju pravo na besplatne personalizirane mjesečne karte  čija valjanost se besplatno 

produljuje svaki mjesec, osim za mjesec srpanj i kolovoz za učenika, a za studente za kolovoz. 

IV.  Svi ostali, bez obzira na prebivalište,  mogu kupiti MJESEČNU pokaznu kartu, prema 

važećem cjeniku Prometa d.o.o. Split, po cijeni od 35,00 EUR za mjesec. 

 

Članak 2. 

 Pri kupnji godišnje iskaznice za osobe iz kategorije, točka I. članka 1. ove Odluke, na 

prodajnim mjestima Promet d.o.o. Split potrebno je predočiti osobnu iskaznicu, dokaz o visini zadnje 

mirovine i potvrdu da nisu u radnom odnosu od HZMO-a. 

 Pri kupnji godišnje iskaznice za osobe iz kategorije, točka II. članka 1. ove Odluke, na 

prodajnim mjestima Promet d.o.o. Split potrebno je predočiti osobnu iskaznicu, dokaz o visini zadnje 

mirovine, ili potvrdu Hrvatskog zavoda za mirovinsko osiguranje (HZMO) o ne primanju mirovine, i 

potvrdu da nisu u radnom odnosu od HZMO-a.  

 Potvrde ne smiju biti starije od 1 mjesec.  

 Učenici i studenti prilikom izrade iskaznice na prodajnim mjestima Promet d.o.o. Split moraju 

dokazati status redovnog učenika ili studenta, te osobnom iskaznicom ili potvrdom o prebivalištu 

izdanom od MUP-a dokazuju prebivalište na području Općine Šolta. 

 

Članak 3. 

 Stare pokazne iskaznice vrijede do 30.04.2023. 

******** 

Ante Blašković iznosi problem pristupa mjestu dovoda vode sa Brača, ne može se pristupiti vozilom, 

u slučaju intervencije djelatnici vodovoda moraju brodom dolaziti do tog mjesta, smatra da bi 

postojeći put trebalo osposobiti u slučaju hitne intervencije. Nadalje navodi da je put koji se koristio 

na privatnoj parceli i da vlasnici ne dozvoljavaju daljnje korištenje ukoliko ne dobiju vodu na svojoj 

parceli.  
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Pročelnica naglašava da ukoliko cesta nema dozvolu i nije ucrtana u Prostorni plan tu se ne može 

ništa. 

Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 11:54 sati . 

 

 

ZAPISNIČARKA      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  

Katja Tramontana-Domaćina            Teo Tomić dipl.iur.  

 

 

 

KLASA: 024-02/23-01/04 

URBROJ:2181-49-01-23-2 

Grohote,  29. ožujka 2023.g. 

 

 


